
Protokół IV 

IV Sesja w dniu 27 sierpnia 2024 

Obrady rozpoczęto 27 sierpnia 2024 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:34 tego samego dnia 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków 

 

Obecni: 

1. Stanisław Baszczyński 

2. Piotr Burawa 

3. Karol Chwastek 

4. Bogumił Cieśliński 

5. Grzegorz Cymorek 

6. Krzysztof Glajc 

7. Jan Golec 

8. Marek Iskrzycki 

9. Tomasz Kubicius 

10. Olga Mierzejewska-Buchalik 

11. Sonia Mojeścik-Soczewica 

12. Dorota Nogowczyk 

13. Dariusz Parchański 

14. Barbara Sławińska 

15. Waldemar Śniegoń 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Na posiedzeniu obecnych było 12 Radnych – lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Grzegorz Cymorek – Przewodniczący Rady, który na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) - poinformował zebranych o zmianie procedowania 

autopoprawek, 

• Andrzej Bubnicki (Radca Prawny) – wytłumaczył zmianę techniczną przyjmowania autopoprawek 

 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia porządku obrad - po wykazaniu druków autopoprawek 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Barbara 

Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0)  



NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Dariusz Parchański 

2. Zapytania radnych, odpowiedzi na zapytania radnych 

W dyskusji wzięli udział: 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – poprosił o informację w sprawie rekrutacji dzieci 

do przedszkoli oraz do klas pierwszych w roku szkolnym 2024/25, 

• Olga Stuchlik (Dyrektor Gminnego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli) – odpowiedziała, że klasy 

pierwsze zostały utworzone we wszystkich szkołach, w przedszkolach są jeszcze wolne miejsca, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – zapytał czy planowane jest sadzenie drzew wzdłuż 

chodnika na ul. Mirów w Iskrzyczynie, 

• Krzysztof Wawak (Zastępca Wójta) – odpowiedział, że nasadzenie są planowane jeszcze w bieżącym 

roku, 

• Waldemar Śniegoń (Radny) – zgłosił ubytki w nawierzchni drogi ul. Osiedlowa w Dębowcu oraz leżący 

na poboczu słup po oświetleniu ulicznym na skrzyżowaniu dróg ul. Katowickiej i Polnej w Dębowcu, 

• Krzysztof Wawak (Zastępca Wójta) – odpowiedział, że słup zostanie zabrany, droga zostanie sprawdzona, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – poprosił o szczegóły dot. budowy sztucznego 

boiska w Simoradzu, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) – wniosek został złożony, przechodzi weryfikację, 

• Jan Golec (Radny) – zapytał czy podjęto kroki w sprawie połączenia drogowego Dębowca  z 

miejscowością Rudnik, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) – odpowiedział, że sprawdzane są najlepsze możliwości 

połączenia ww. miejscowości, 

• Jan Golec (Radny) – zasygnalizował problem wąskiego zakrętu na ul. Szkolnej w Dębowcu w okolicy 

budynku byłej biblioteki publicznej,  

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) – poinformował, że problem zostanie zgłoszony do PZDP w 

Cieszynie, 

• Jan Golec (Radny) – zapytał o przyczynę frezowania fragmentu drogi ul. Spółdzielczej w Dębowcu, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) – odpowiedział, że na ww. odcinku drogi odbywają się 

niezbędne poprawki. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębowiec na lata 

2024-2029 

W dyskusji wzięli udział: 

• Alina Siekierka (Skarbnik Gminy) – omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką, 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały razem z przedstawioną autopoprawką, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – poprosił o informacje w sprawie zwiększenia 

wydatków na inwestycje remontu sali gimnastycznej w Dębowcu oraz budowy boisk sportowych przy 

filiach szkoły podstawowej, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) – zwiększenie kwoty wydatków wynika z robót dodatkowych 

zleconych w trakcie realizacji zadania remontu sali sportowej, zwiększenie kwot w zadaniu budowa 

boiska przy SP filia Ogrodzona i Simoradz związane jest z wykonaniem projektu na obiekty całoroczne 

śladem projektu boiska w Iskrzyczynie, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) - (Ad Vocem) – poprosił o informacje w sprawie 

wykonania bruku pod trybunami przy boisku sportowym przy SP Dębowiec,     

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) – na wniosek Klubu LKS Strażak Dębowiec teren pod 

trybunami zostanie wybrukowany, jedna część trybun zostanie przesunięta w kierunku boiska ze sztuczną 

nawierzchnią,  



 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębowiec na lata 2024-

2029 - głosowanie nad drukiem uchwała-WPF-AUTOPOPRAWKA 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Barbara 

Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Dariusz Parchański 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2024 r. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Alina Siekierka (Skarbnik Gminy) – omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką, 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały razem z przedstawioną autopoprawką, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – poprosił o szczegółowe informacje na temat 

wydatków 50 tys. zł w dziale rolnictwo, łowiectwo, 

• Krzysztof Wawak (Zastępca Wójta) – kwota dotyczy wykupu odcinka przyłącza wodociągowego w 

miejscowości Gumna, od mieszkańca, który wykonał go z własnych środków, a umożliwi podłączenie 

czterech innych budynków do sieci,  

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – zapytał, czego dot. zmniejszenie planu wydatków 

w dziale transport, łączność, 

• Krzysztof Wawak (Zastępca Wójta) – po wykonaniu i rozliczeniu inwestycji budowy chodnika na ul. 

Centralnej w Ogrodzonej oraz przebudowy drogi gminnej ul. Wspólna w Łączce, powstały oszczędności,  

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – poprosił o omówienie zwiększenia planu 

dochodów w zadaniu Modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Dębowiec, 

• Krzysztof Wawak (Zastępca Wójta) – urząd gminy pozyskał dofinansowanie na wymianę oświetlenia na 

energooszczędne typu LED, w związku z tym inwestycja ma zostać zrealizowana w 2024 roku. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2024 r. głosowanie nad drukiem 

uchwała-budżet-AUTOPOPRAWKA 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



Wyniki imienne 

ZA (12) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Barbara 

Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Dariusz Parchański 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowych 

oznaczonych jako działki ewidencyjne nr 808/10 i 808/9 obręb Simoradz na czas nieoznaczony 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) - omówił projekt uchwały, 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) - przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowych 

oznaczonych jako działki ewidencyjne nr 808/10 i 808/9 obręb Simoradz na czas nieoznaczony 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Barbara 

Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Dariusz Parchański 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w 

miejscowości Ogrodzona do gminnego zasobu nieruchomości 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) - omówił projekt uchwały, 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) - przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu 



• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – poprosił o przekazanie informacji na temat rozmów 

z GDDKiA w sprawie wykonania zjazdów z drogi ekspresowej S52 na tereny inwestycyjne w 

miejscowości Ogrodzona, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) – odpowiedział, że GDDKiA nie wyraża zgody na wykonanie 

nowego zjazdu, wjazdu ani węzła na ww. odcinku drogi S52. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w 

miejscowości Ogrodzona do gminnego zasobu nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Barbara 

Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Dariusz Parchański 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 258/XXVIII/2022 Rady Gminy Dębowiec z 

dnia 28 stycznia 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych, Przewodniczącego Rady 

Gminy, przewodniczących komisji 

W dyskusji wzięli udział: 

• Dorota Krzyżanek (Sekretarz Gminy) - omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką  

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) - przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu, 

• Waldemar Śniegoń (Radny) – zachęcił radnych do przemyślenia omawianej treści uchwały, zaapelował 

aby obniżyć wysokość diet dla radnych, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) - (Ad Vocem) – dodał, że dyskusja na temat 

wysokości diet odbyła się na poprzednim posiedzeniu rady. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 258/XXVIII/2022 Rady Gminy Dębowiec z dnia 28 

stycznia 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych, Przewodniczącego Rady Gminy, 

przewodniczących komisji - głosowanie nad drukiem uchwała-uchylenie-radny-AUTOPOPRAWKA 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne 

ZA (12) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Barbara 

Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Dariusz Parchański 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych, Przewodniczącego Rady 

Gminy, przewodniczących komisji 

W dyskusji wzięli udział: 

• Dorota Krzyżanek (Sekretarz Gminy) - omówiła projekt uchwały, 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) - przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych, Przewodniczącego Rady Gminy, 

przewodniczących komisji 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Barbara 

Sławińska 

PRZECIW (1) 

Waldemar Śniegoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Dariusz Parchański 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 119/XIII/2020 Rady Gminy Dębowiec z dnia 25 

lutego 2020 r. w sprawie uchwalenia wysokości diet dla sołtysów 

W dyskusji wzięli udział: 



• Dorota Krzyżanek (Sekretarz Gminy) - omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką, 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) - przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 119/XIII/2020 Rady Gminy Dębowiec z dnia 25 lutego 

2020 r. w sprawie uchwalenia wysokości diet dla sołtysów - głosowanie nad drukiem uchwała-uchylenie-

sołtysi-AUTOPOPRAWKA 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Barbara 

Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Dariusz Parchański 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów 

W dyskusji wzięli udział: 

• Dorota Krzyżanek (Sekretarz Gminy) - omówiła projekt uchwały, 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) - przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Barbara 

Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Dariusz Parchański 



11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

mieszkaniach treningowych i mieszkaniach wspomaganych 

W dyskusji wzięli udział: 

• Łucja Stolpa (Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej) - omówiła projekt uchwały, 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) - przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – poprosił o wyjaśnienie terminologii mieszkania 

treningowego, 

• Łucja Stolpa (Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej) – wyjaśniła pojęcie mieszkania 

treningowego, 

• Jan Golec (Radny) – zapytał czy gmina dysponuje omawianymi wyżej mieszkaniami, 

• Łucja Stolpa (Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej) – odpowiedziała, że gmina dysponuje 

lokalem treningowym oraz wspomaganym, 

• Waldemar Śniegoń (Radny) – zapytał o procedurę wnioskowania o ww. mieszkania,  

• Łucja Stolpa (Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej) – w przypadku stwierdzenia 

zapotrzebowania na mieszkanie, jest ono przyznawane decyzją administracyjną, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – zapytał o koszty związane z utrzymaniem 

mieszkania oraz kryteria dochodowe brane pod uwagę przy przyznawaniu lokalu, 

• Łucja Stolpa (Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej) – omówiła szczegółowo powyższe 

kwestie. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

mieszkaniach treningowych i mieszkaniach wspomaganych 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Barbara 

Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Dariusz Parchański 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Gminnej Rady Bibliotecznej działającej przy Gminnej 

Bibliotece Publicznej w Dębowcu 

W dyskusji wzięli udział: 

• Gabriela Hałgas (Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Dębowcu) - omówiła projekt uchwały. 

 



Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Gminnej Rady Bibliotecznej działającej przy Gminnej Bibliotece 

Publicznej w Dębowcu 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Barbara 

Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Dariusz Parchański 

 

13. Sprawozdanie z działalności wójta 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec): 

- trwają prace przy modernizacji sali gimnastycznej w Dębowcu, prace są na ukończeniu, zapraszamy 

wraz z Dyrektor SP Katarzyną Rymar na uroczyste otwarcie sali dnia 21.09.br  

- trwają kontrole wywozu ścieków z nieruchomości, 

- trwa wykaszanie poboczy wzdłuż dróg gminnych i powiatowych, 

- zakończono prace przy budowie chodnika dla pieszych wzdłuż ulicy Mirów w Iskrzyczynie, 

- podpisano umowę na wykonanie planów ogólnych zagospodarowania przestrzennego, do 13.09.br 

przyjmowane są wnioski od mieszkańców, 

- wykonano prace przy modernizacji drogi gminnej ul. Osiedlowej w Kostkowicach, 

- trwają prace przy dostosowaniu budynku urzędu gminy do potrzeb osób niepełnosprawnych, 

- złożono wniosek o dofinansowanie remontu ul. Samlowiec w Kostkowicach, przebudowę ul. Golina w 

Iskrzyczynie oraz ul. Myśliwskiej w Simoradzu, 

- trwają przygotowania do dożynek gminnych, 

- otrzymano informację o dofinansowaniu modernizacji drogi dojazdowej do gruntów rolnych ul. Urocza 

w Simoradzu, 

- ruszają prace przy budowie kanalizacji sanitarnej na ul. Beskidzkiej w Gumnach oraz ul. Bażanowickiej 

w Ogrodzonej, 

- wykonano chodnik wzdłuż ul. Centralnej w Ogrodzonej oraz ul. Wichrowej w Gumnach. 

 

• Piotr Burawa (Radny) – zapytał o długość odcinka modernizacji drogi dojazdowej do gruntów rolnych ul. 

Urocza w Simoradzu, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) – odpowiedział na pytanie, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – zapytał o termin realizacji remontu odcinka drogi 

powiatowej, ul. Szkolnej w kierunku Ochab, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) – zgodnie z informacją PZDP w Cieszynie remont ma zostać 

wykonany w 2025 roku. 

 



14. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 25 czerwca 2024r. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 25 czerwca 2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Barbara 

Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Dariusz Parchański 

 

15. Wolne wnioski i zakończenie sesji 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy) – przypomniał Sołtysom o organizacji zebrań wiejskich w sprawie 

przeznaczenia funduszy sołeckich, 

• Marta Szymik (Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki) – przekazała zaproszenie na 

gminne dożynki, 

• Waldemar Śniegoń (Radny) – podziękował Wójtowi za udostępnienie KGW Dębowiec pomieszczeń 

piwnicznych w budynku ośrodka zdrowia, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – poinformował o zamontowaniu w centrum 

Dębowca stacji naprawczej dla rowerów, 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – poprosił członków Komisji Statutowej o pozostanie po 

zakończeniu obrad. 

 

 

Na tym posiedzenie Rady zakończono. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Dębowiec 

 Grzegorz Cymorek 

Przygotowała: Aneta Kuszela 

 


